

Part B: Academic Performance and Conduct 學術成績及操行

Please attach copies of certificates or provide evidence if applicable. 如適用，請附證書副本或相關證明文件。

Level 年級		English 英文	Chinese 中文	Mathematics 數學	Rank in Class 全班名次	Rank in Form 全級名次	Conduct 操行	Document No. 副本編碼
Form 1	1 st term 上學期							B1
	2 nd term 下學期							B2
Form 2	1 st term 上學期							B3
	2 nd term 下學期							B4
Form 3	1 st term 上學期							B5
	2 nd term 下學期							B6

Part C: Academic Awards and Extra-curricular Activities 學術獎項及課外活動

Please fill in the three most significant academic awards attained (if any).

請列出三項最具代表性的學術獎項（如有）。

	Organizer 主辦機構	Name of activity/ competition 活動/比賽名稱	Award 獎項	Year 年份	Document No. 副本編碼
1					C1
2					C2
3					C3

Please fill in the three most significant non-academic awards attained (if any).

請列出三項最具代表性的學業以外獎項（如有）。

	Organizer 主辦機構	Name of activity/ competition 活動/比賽名稱	Award 獎項	Year 年份	Document No. 副本編碼
1					C4
2					C5
3					C6

Part D: Declaration 聲明

I declare that all the information stated on this form is correct and true to the best of my knowledge and belief.
本人聲明就本人所知所信，本申請表內所填報的所有資料均為正確和真實。

I understand that 我明白：

1. Personal data provided in this application form will, during the entire process, be used solely for this purpose, and the data will be handled by the principal, by teachers or by any staff of the school who is directly involved in the administration of this application.
此申請表所提供之個人資料只用作處理申請及申請過程期間使用，資料可由校長、老師、或任何與此申請行政上有直接關係的學校職員處理。
2. Retention period of the personal data collected for the application process will be no more than one years.
在招生過程中所收集的個人資料不會保留超過一年。
3. Applicants have the right to request access to, and to request the correction of, their personal data.
申請人有權要求查閱及修正本申請表內所提供的個人資料。

I hereby, on behalf of the applicant, confirm that I would apply for a Secondary School Place at St. Francis' Canossian College in 2026-2027. 本人決定為上述申請人申請 貴校 2026-2027 學年學位。

Signature of Parent or Guardian 家長或監護人簽署: _____

Date 日期: _____

Notes For Application 申請須知

Please submit this form with the following documents in person to the General Office or by post (9-13 Kennedy Road, Wan Chai, Hong Kong **on or before 2nd May, 2026 (Saturday)**).

提交申請表時須附以下文件，並於 2026年5月2日(星期六)或以前郵寄(香港灣仔堅尼地道9-13號)或親臨本校遞交申請表格。

School Office Hours 校務處辦公時間: 8:30 am – 4:30 pm (Mon to Fri 星期一至五)
8:30 am – 11:30 am (Sat 星期六)

- ☐ An application form 申請表
- ☐ A photocopy of HKID Card of the applicant **OR** a photocopy of Birth Certificate 身份證或出生證明副本
- ☐ Copies of secondary school reports of all years 中學成績表副本
- ☐ Photocopies of awards and achievements 獎項及成就的相關證明文件副本
- ☐ Recommendation letter (if any) 推薦信(如有)
- ☐ **ONE** self-addressed, stamped or postage prepaid envelope 一個回郵信封 (附郵票或郵資已付)
- ☐ Application fee, attach a crossed cheque of \$50 payable to 'The IMC of St. Francis' Canossian College'.
請附上一張港幣五十圓正的劃線支票作為申請費用，抬頭為‘嘉諾撒聖方濟各書院法團校董會’。